

Problem med kanalförlängare i Skövde.
(Löst 900502)

2. MVS (Gunnel)

MVSCP byggt. 5080 I/O def löst. Skövdes SMF exitar skall testas i Köping. Bett Göran L skicka ner test dumpar.

3. Storage mgmt (Hasse)

4. IMS (Perry)

* Avveckling av DBEN0 och in DBRC kan bli försenat för Skövde. Enligt plan v22, men kan bli efter.

* En 'switch' som används av Skövde mellan dag ims och natt ims har dykt upp som ställer till en del problem som måste lösas.

* Svarstidsmätning per subsystem måste tas tag i.....

5. CICS (Ingegerd)

Har börjat prata med Lars-Göran om deb.
Ett möte kring CICS skall hållas den 22/5 där folk både från V0-syd, Skövde och Köping skall vara med.

6. Batchproduktion (Bengt)

7. Driftmetoder (Anders)

Läget under kontroll.

8. Print (Jimmy)

9. Drift (Janne)

Nyttig resa till Skövde, fick gjort en hel del förberedelser.
Proper är inne i Skövde. Används för upp- och nertagning av system. Fortsätter arbetet med att låta Proper göra mer.
Många subsystem går som job i Skövde medan de går som STC i GBG. Skall be Skövde om möjligt ändra till STC där det går.

10. SU-produkter (Gull)

11. Sesam/Memo (Marie)

12. HW (Lars-Åke)

13. HW administration (ingen utsedd)

=> VD.KR KJELL RASK +46-(0)31-667218 2510
--- Received from VD.KR +46-(0)31-667218 90-04-12 14.17

Uppföljningsmöte inför VKAB flytt 90-04-11
=====

Närvarande:

-> VD.JANNE	JAN AHLBERG	2160
-> VD.PPL	PERRY LUNDQVIST	2540
-> VD.HCJ	HANS C JOHANSSON	2240
-> VD.GI	GUNNEL ISAKSSON	2510
-> VD.2170BG	BENGT GRAHN	2170

Frånvarande:

-> VD.2132JL	JIMMY LUNDBECK	2130
-> VD.AB	ANDERS BACKLUND	2120
-> VD.GW	GULL WESTLUND	2830
-> VD.MARIE	MARIE BLOHM	2960
-> VD.GöBE	GÖRAN BENGTSON CAE	2610
-> VD.AW	ANDERS WILSSON	2520
-> VD.2120HW	HASSE WICKTORIN	2120
-> VD.AXET	LARS-G AXMALM	2020
-> VD.2170IW	INGBRITT WAHLQVIST	2170
-> VD.INKA	INGEGERD ANDERSSON 031/667503	2540
-> VD.LAS	LARS AKE SVENSON	2120

cc.

-> VD.KGO	KG OLSSON	2040
-> VK.ROCA	ROGER CARLSSON	8860
-> VK.VALTER	VALTER ANDERSSON 0500-75157	8710
-> VD.BC	BERT CHRISTENSSON 031/667506	2520
-> VK.8800AL	AKE LINDGREN	8800
*> VD.8380GL Mailb full	GÖRAN LINDKVIST 0500-75570	8380
*> VD.2100LA Mailb full	LARS ASTRÖM	2100
-> VD.2103HR	HAKAN ROBERTSSON	2103
-> VD.2101EN	EVA NILSSON	2101
-> VD.2130BB	BENGT BRAMMESJÖ TEL 667781	2130
-> VD.2140RL	ROLF LÖFGREN	2140
-> VD.2120CBL	CONNY BLESSNER	2120
-> VD.2170BOB	BENGT-OLOF BENGTSSON	2170

Assist efter flytt

Skövde och Köping har ställt frågan, hur mycket assistans kommer GBG att behöva efter flytt?? Det här avser ju sådana områden där ansvaret övergår till GBG efter flytt, t ex MVS, IMS, CICS.....

Vi kom fram till att det är ganska svårt att uppskatta, för dels skiljer behovet mellan olika produkter och dels skiljer tidpunkten mellan de olika produkterna beroende av när förändringsaktiviteter är som intensivast för respektive prod. Mest assistans kommer att behövas direkt efter flytt och under anpassningstiden. Säg storleksordningen ca 25 % av personer som är berörda. För Skövdes del rör det sig om 3 mån efter flytt och för Köpings del 2 mån efter flytt. Sedan tillkommer behov någon månad efter sammanslagning.

Assistansen bör kunna klaras av via tel, dock KAN IMS behöva assistans på plats i GBG.

Troligen kommer inte assistans behovet av vara så stort,

det viktiga är att det går snabbt att få tag i personer.

Naturligtvis kommer samma personer som idag arbetar ihop hos Skövde, Köping och GBG att fortsätta under efteranpassningen och planering görs mellan dem.

I ovanstående ingår inte sådant som redan är planerat arbete som skall utföras av Skövde resp Köping efter flytten, t ex konv till OPC, fixa Proclib, Op-stöd direkt efter flytt.

Detaljplan

Några personer har suttit och detaljplanerat flytten. Utifrån det har vi tagit fram en Checklista om vad som skall göras/tänkas på inför flytt, under testflytt och under prodflytt. Jag skickar i ett separat memo planerna och checklista till berörda delpjektled.

Vad som också skall till är en personal plan under testen och under prod. Av resp delområde vill jag ha in uppgifter på vilka personer som skall vara här, under vilken tid och reservpersoner. Jag vill ha besked under vecka 16. Utgå från tiderna i planen.

Ändringsstopp

Test flytten skall ju vara ett generalrep av prod flytt. För att testen skall få rätt betydelse så skall inget ändras mellan Test flytt och Prod flytt. Undantag är nödvändiga ändringar som kom fram som resultat av testflytten.

Alltså: Ändringsstopp mellan test och prod flytt (i princip).

Assistans

Köping har bitt om assistans för inst av VICS, IMS 2.2, PL/1 V2 och DDB för Memo. Kjell håller på och undersöker.

1. Nät (Hans)

Diskussion om i vilken byggnad ändstationen i GBG skall finnas för RJE trafiken pågår.(avser Köping).

2. MVS (Gunnel)

Samma I/O dev nummer i Skövde och Köping finns för t ex 5080 utrustning, ev annat också. Gunnel kontakter Hans-Erik och Göran för att reda ut.

3. Storage mgmt (Hasse)

4. IMS (Perry)

Under vecka 18 åker ett antal IMS personer upp till Skövde för att gå igenom och göra en del driftanpassningar.

=> VD.KR KJELL RASK +46-(0)31-667218 2510
 --- Received from VD.KR +46-(0)31-667218 90-04-04 00.21

Uppföljningsmöte inför VKAB flytt
 =====

91 03 30
 =====

Närvarande:

-> VD.JANNE	JAN AHLBERG	2160
-> VD.PPL	PERRY LUNDQVIST	2540
-> VD.GW	GULL WESTLUND	2830
-> VD.2120HW	HASSE WICKTORIN	2120
-> VD.HCJ	HANS G JOHANSSON	2240
-> VD.AB	ANDERS BACKLUND	2120
-> VD.GI	GUNNEL ISAKSSON	2510
-> VD.MARIE	MARIE BLOHM	2960
-> VD.GBBE	GÖRAN BENGTSSON	2610
-> VD.AN	ANDERS WILSSON	2520
-> VD.2132JL	JIMMY LUNDBECK	2130
-> VD.2170BG	BENGT GRAHM	2170

Frånvarande:

-> VD.KH	KENNETH HANSSON	TEL. 667044	2120
-> VD.AXET	LARS-G AXMALM		2020
-> VD.2170IW	INGBRITT WAHLQVIST		2170
-> VD.IMKA	INGEGERD ANDERSSON	031/667503	2540
-> VD.LAS	LARS AKE SVENSON		2120

cc.

-> VD.KGO	KG ÖLSSON		2040
-> VK.ROCA	ROGER CARLSSON		8860
-> VK.VALTER	VALTER ANDERSSON	0500-75157	8710
-> VD.BC	BERT CHRISTENSSON	031/667506	2520
-> VK.880DAL	AKE LINDGREN		8800
-> VD.8380GL	GÖRAN LINDKVIST	0500-75570	8380
-> VD.2100LA	LARS ASTRÖM		2100
-> VD.2103HR	HAKAN ROBERTSSON		2103
*> VD.2101EN	Mailbox FULLVA NILSSON		2101
-> VD.2130BB	BENGT BRAMMESJÖ	TEL 667781	2130
-> VD.2140RL	ROLF LÖFGREN		2140
-> VD.2120CBL	CONNY BLESSNER		2120
-> VD.2170B0B	BENGT-OLOF BENGTSSON		2170

CPU namn

Gunnel har varit uppe i Skövde och träffat Göran L och Hans-Erik L. Följande förslag kom fram när namn byte av CPU skall göras:

! KT01 !	! KT01 !	! KT02 !	Kom:
! ! !	! ! !	! ! !	
flytt !	! ! !	! ! !	* KM01 lyfts i GBG
! ! !	! ! !	! ! !	* KT01 och KT02 slås
! ! !	! ! !	! ! !	ihop vid flytt.
! ! !	! ! !	! ! !	KT01 lyfts i GBG
! KT01 !	! KT01 !	! ! !	
! ! !	! ! !	! ! !	
! ! !	! ! !	! ! !	* KM01 byter namn till
! ! !	! ! !	! ! !	VK01 i aug/sept

! aug/
! VK01 ! sept
!
!
! VK01 !

* KT01 lever kvar
tills lasten lyfts
in i VK01.

Problemantering

Efter flytt kommer normala escaleringsvägar att användas vid ev problem i mvs och subsystem, d v s mestadels blir 2120 första teknikgrupp som blir inblandade. I projektet är ju de flesta områden intäkta av personer från just 2120, så de har den bästa bilden av systemen som kommer hit. Undantaget är IMS där ingen från 2120 har varit med. Perry skall kontakta Eddy och Anders. Vi kommer att få en förteckning av Skövde och Köping i god tid innan flytt med vilka vi skall kontakta inom respektive område.

Egen tanke som jag fick när jag skrev detta är att för 'okända' produkter för VD/GBG bör det definieras vem som ansvarar för vad. En mall över dessa produkter och ansvariga behöver tas fram. Jag tar i detta.

Operering

För att kunna GBG skall kunna ta över efter flytt så krävs det ett antal saker. Janne skall besöka först Skövde och sedan Köping och vara med vid driften på dag och natt. Janne kan sedan förbereda i Proper. Ev även installera innan flytt. Det behövs assistans från Skövde resp Köping de två närmaste veckorna efter flytten hit. OK från Köping och verkar kunna lösa även från Skövde.

Behörighet

I samband med flytten kommer ju GBG folk att behöva ha access till teknikdataset eftersom ansvaret övergår till GBG. En tillfällig lösning blir att vi tar fram en lista över vilka personer som behöver behörighet och skickar upp den till Skövde och Köping som ger behörighet till dessa personer. Samtidigt lyfter vi frågan till Sune (2010) som mer generellt hanterar detta. Kjell drar vidare i detta!

Den tidigare ställda frågan om något behöver göras vid merge av två ACF2 har Per (2810) lovat mig att ta i. Han skall kontakta Skövde och Köping i god tid..

Driftkontakt

Bengt Grahn kommer fortsättningsvis att vara med på möterna i

egenskap av driftkontakt.

1. Nät (Hans)

Inget att rapp, dock skall ytterligare träff till.

2. MVS (Gunnel)

Gunnel träffat Göran och Hans-Erik.

Separat rapport finns.

Det finns ett flertal olika Fortran versioner, både hos Skövde, Köping och GBG. Detta måste gås igenom och ev kan det krävas åtgärder för att komma till samma nivåer. Eftersom Fortran används i Cad miljön så tar Göran B bollen och driver vidare.

Tape lib SW installeras Först när syst flyttats, d v s ett avsteg gentemot principen ingen ändring vid flytt. Bör dock inte innebära några problem. Denna punkt måste lyftas upp i detaljplanen tillsammans med ev andra nödvändiga (smärre) ändringar vid flytt!!

PL/1 versioner i Köping och Skövde bör lyftas innan flytt till färskare nivå (åtminstone Köping). Ansvarig för PL/1 måste utpekas i GBG. Kjell tar bollen till 2510.

IOCP def är under kontroll och håller på att anpassas inför flytt.

3. Storage mgmt (Hasse)

Assistans helgen 31/3-1/4, Hasse och Lasse H.

4. IMS (Perry)

IMS Mexpack system till Köping trol först direkt efter sommaren. Vissa åtgärder i Köping måste vara avklarade innan. Viss assistans kan komma att behövas till Köping.

5. CICS (Ingegerd)

Skall besöka SK + Kö 2-3/4.

6. Batchproduktion (Kenneth)

Efter mötet så diskuterades upplägget av denna aktivitet med Kenneth, Janne och Bengt. En hel del diskussion fördes uppe hos Skövde och Köping när 5-manna delegationen var där kring batchprod och då framförallt OPC/A. En del är det tekniska med konv pgm, men sedan vidtar manuell rest arbete. Därefter metoder för att utnyttja OPC på bästa sätt för batch prod styrning. Det kändes därför bättre att Bengt tar över ansvaret och håller ihop aktiviteten. Självklart kommer Kenneth även i fortsättningen att vara med och jobba med de tekniska bitarna.

7. Driftmetoder (Anders)

=> VD.KR KJELL RASK +46-(0)31-667218 2510
--- Received from VD.KR +46-(0)31-667218 90-03-20 00.21

Uppföljningsmöte inför VKAB flytt

90-03-17

Närvarande:

-> VD.AXET	LARS-G AXMALM	2020
-> VD.217DIW	INGBRITT WAHLQVIST	2170
-> VD.INKA	INGEGERD ANDERSSON 031/667503	2540
-> VD.212DHW	HASSE WICKTORIN	2120
-> VD.LAS	LARS AKE SVENSON	2120
-> VD.BGTA	BIRGITTA DAHLGREN	2120
-> VD.GI	GUNNEL ISAKSSON	2510
-> VD.MARIE	MARIE BLOHM	2960
-> VD.KGO	KG OLSSON	2040

Frånvarande:

-> VD.AB	ANDERS BÄCKLUND	2120
-> VD.KH	KENNETH HANSSON TEL.667044	2120
-> VD.JANNE	JAN AHLBERG	2160
-> VD.GöBE	GÖRAN BENGTSON	2610
-> VD.2132JL	JIMMY LUNDBECK	2130
-> VD.AW	ANDERS WILSSON	2520
-> VD.PPL	PERRY LUNDQVIST	2540
-> VD.GW	GULL WESTLUND	2830
-> VD.HCJ	HANS C JOHANSSON	2240

CC.

-> VK.ROCA	ROGER CARLSSON	8860
-> VK.VALTER	VALTER ANDERSSON 0500-75157	8710
-> VD.BC	BERT CHRISTENSSON 031/667506	2520
-> VK.8800AL	AKE LINDGREN	8800
-> VD.8380GL	GÖRAN LINDKVIST 0500-75570	8380
-> VD.2100LA	LARS ASTRÖM	2100
-> VD.2103HR	HAKAN ROBERTSSON	2103
-> VD.2101EN	EVA NILSSON	2101
-> VD.2130BB	BENGT BRAMMESJÖ TEL 667781	2130
-> VD.ROLFLX	ROLF LÖFGREN	2140
-> VD.2120CBL	CONNY BLESSNER	2120
-> VD.2170B0B	BENGT-OLOF BENGTSSON	2170

Flytt grovplan

Testen: önskemål från SK att starta så tidigt som möjligt
på lördag. Kl 7.00 skulle GBG folk kunna köra igång!
Prod: önskemål från GBG att starta så tidigt som möjligt
på lördag, helst mellan 06-07.
Får planeras ihop med möjligheter i SK.

Assistans

Minskat assistans behov för Skövde har framkommit.
4 MW istället för 10 MW. De mesta av dessa är planerade.
Ej fått besked av Köping ännu!

Enligt Göran så är 1/3 del av volser ändrade enligt ny standard och 10% av ds ligger på rätt volymer. Vid fråga, när kommer HSM att stoppas in i VK systemet så svarade Hasse att det trol blir någon gång i september.

Status: Inget oroväckande!

4. IMS (Perry)

Ny detaljplan överskickad till Skövde resp Köping.

Status: Inget oroväckande!

5. CICS (Ingegerd)

Skall besöka SK + Kö i början av april.

Status: Inget oroväckande.

6. Batchproduktion (Kenneth)

Status: Inget oroväckande.

7. Driftmetoder (Anders)

Status: Inget oroväckande.

8. Print (Jimmy)

Status: Inget oroväckande.

9. Drift (Janne)

Status: Inget oroväckande.

10. SV-produkter (Gull)

Fråga om vi har tittat på clistor dök upp. Kjell skeppar frågan till Gull.

Status: Inget oroväckande.

11. Sesam/Memo (Marie)

Hur mycket skall göras åt Sesam innan flytt?? Parametrar och annat bör vara enligt VD sätt innan det flyttas. Däremot att höja nivån av Sesam görs efter flytten.

Status: Inget oroväckande.

12. HW (Lars-Åke)

Har gått igenom utrustning hos Skövde och Köping.

Status: Inget oroväckande.

13. HW administration (ingen utsedd)

3480 till Köping ända utestående.

Närvarande:

Frånvarande:

CC:

Flyttidpunkter

Flyttidpunkter diskuterades igen.
Alternativen var W22 eller W23. Reserv står fast W24.
Det bestämdes att W23 skall gälla under förutsättning att
vi assisterar Skövde med nödvärda personer på plats i samband
med själva flytten!

Flytt grovplan

Hasse, Bert och undertecknad hade gjort en grovplan som
var distribuerad innan mötet. Enda synpunkten var att att
nätomkopplingen var lite väl kort tilltagen. Dock är den
aktiviteten parallell med transport så det verkar OK.
Se bilaga 1 för uppdaterad skiss.

Test

Vad gäller test bör så mycket som möjligt testas, olika
applikationer, printrar etc 'busken' m m.
Det skall ju vara en generalrep av riktiga flytten!
Skövde resp Köping får göra upp en lista på vad som
skall testas!

Uppföljning

Kommer att skicka ut ny idag till er för uppdatering.
Tacksam för snabbt svar!

Assistans

Köping har flaggat för att de behöver assistans på ca 25 MW.
Skall få besked av Köping i vecka 9 om vilket typ av assistans
som efterfrågas.

Delprojektansvariga

Jag har frågat Köping och Skövde inom vilka områden de
fortfarande känner att de inte har haft tillräcklig dialog.
Svar från Köping hade kommit innan mötet som så!

'Nät lite si och så förutom 2Mb, Batchprod, Driftmetod, drift samt CAE'.
Vid rundfråga visade det sig att besök är planerat inom de närmsta 3 veckorna med ansvariga för ovanstående områden.

Opereringsproblematik efter flytt

Vad händer efter flytt? Den anpassade miljön flyttas till GBG men våra operatörer känner inte till miljön. Sagt sedan tidigare är att det inte kommer att finnas någon konsol kvar. D v s tiden f o m flytt fram till det blir 'VD-standard' MVS och subsystem som går i VK. Hur skall den hanteras???
Ett första steg att titta över detta är att Janne A tillsammans med Håkan, Ingbrigt och Conny skall besöka Skövde och Köping för att gå igenom hur det ser ut idag, vilket är planerat att ske inom några veckor.
Utkifrån vad som framkommer där får vi titta vidare sedan!

Ansvarsförhållande

En punkt, som till viss del hör ihop med ovanstående, är när skall driftansvar för MVS och subsystem övergå till GBG??
Det kanske inte heller blir samma tidpunkter för alla subsystem??
Självklart kommer vi att få arbeta ganska intimt f o m flytt har skett, men det kommer att underlätta om vi vet vem som tar hand om vad vid ev problem!
Men detta får vi återkomma med efter att vi har kommit fram till någon från ovanstående punkt.

Kritiska punkter

Följande kritiska punkter ser vi hittills i flytten.
* Problem med nätet.
* Visst inom SM, t ex hw problem med diskar, läsfel på band.

Vi får fylla på listan om det dyker upp ytterligare och hur vi skall förebygga för att minimera ev problem.

Tidplan

KG visade en tidplan över alla konsolideringsakt.
Se bilaga 2.

1. Nät (Hans)

Skall träffa SK+KB w 10, framför allt för 2Mb förbindelsen.
Planera tidpunkt för disk om övriga nät punkter skall också göras. Ett problem är att vi ännu inte def har bestämt lösningar för alla nät delar. Det skall dock vara bestämt inom några veckor. Därefter är det lämpligt med träff om detta.

Status: Inget oroväckande.

2. MVS (Birgitta/Gunnel)

Birgitta och Gunnel skall åka till Göran i Skövde!
ESA kommer att installeras efter att IMS 2.2 är installerat.

Status: Inget oroväckande.

3. Storage mgmt (Hasse)

Assistans till Skövde är planerat till 2 helger i mars och april. 2-3 personer kommer att åka fred till söndag. Ytterligare helger finns inte 'lediga' i Skövde. Dessutom kommer viss assistans att åka från GBG. Dock kommer man inte upp i begärda 10 mv, vilket enligt Skövde inte heller är säkert att det behövs. Övansående kan vara tillräckligt.

Status: Inget oroväckande!

4. IMS (Perry)

Har träffat SK+KÖ och gjort detaljplan. Det sker dubbla påloggningsar via Sesam idag för IMS i Köping. Detta kommer att förändras, dock inte förrän det har flyttats. IMS 2.2 kommer att installeras före ESA, för Köping på plats och för Skövde i GBG.

Status: Inget oroväckande!

5. CICS (Ingegerd)

Skall besöka SK + KÖ.

Status: Inget oroväckande.

6. Batchproduktion (Kenneth)

Skall testa CA/scheduler file från Köping.

Status: Inget oroväckande.

7. Driftmetoder (Anders)

Håller på med resplanering.

Status: Inget oroväckande.

8. Print (Jimay)

Har pratat ihop sig med både SK och KÖ. Allt verkar utrett och känner sig mer eller mindre klar! Kjell kollar med SK och KÖ om det känns samma där!

Status: Inget oroväckande.

9. Drift (Janne)

Skall åka till Skövde och Köping (se ovan).

Status: Inget oroväckande.

10. SU-produkter (Gull)

Ej närvarande.

Status: Inget oroväckande.

11. Sesam/Memo (Marie)

Har lyft frågan: vad händer när SK och KÖ ACF2 skall slås ihop? Några problem?? Teknisk finns det inga problem. Dock måste det undersökas om Skövde och Köping har några definitioner som kolliderar. Kjell tar bollen till SK och KÖ. Kenneth assisterar om om SK/KÖ har frågor.

Status: Inget oroväckande.

12. HW (Lars-Åke)

Skall besöka Skövde och Köping inom några veckor. Med en veckas framförhållning kan 3480 skickas till Köping. Har Köping beställt kassetter och etiketter??? Lev tider! Kjell frågar Köping.

Status: Inget oroväckande.

13. HW administration (Ingen utsedd)

3480 till Köping ända utestående.

14. SW administration (Kjell)

CA avtal är klart.

15. Debitering (Lars-Göran)

Ej närvarande.

Status: Inget oroväckande.

16. Helpdesk (Ingbritt)

Ingen närvarande.

Delaktivitet 16C strykes.

17. CAE (Göran)

Kommer att besöka Skövde och Köping inom några veckor.

Status: Inget oroväckande.

18. TSO/AS/Roscoe (Anders)

Ej närvarande.

Status: Inget oroväckande.

=====

Alla aktiviteter skall utföras under själva flytthelgen.
För test tillfället görs samma aktiviteter men delas upp under
längre tid. Se nedan.

Hälsn Kjell

Aktivitet	L=Utföres av lokation		
	Tid	Resurser	L
1. Stäng DC, d v s tag ner subsystem, initier och nät	1.0	MVS, NAT, SM, OP	S
2. Fulldump all disk. Samtidigt förpackas övriga kassetter.	4.0	MVS, NAT, SM, OP	S
3. JES2 ofload.	1.0	MVS, OP	S
4. Transport på landsväg.	3.0	??	S
5. Inkoppling kanalför i Skövde. (Samtidigt som transport)	2.0	NAT	S
6. Dumptapar in i tape lib.	1.0	SM, OP	G
7. Restore av fulldumpar.	3.0	SM, OP	G
8. IPL av VK01.	1.0	SM, OP, MVS, NAT	G
9. LOAD av JES2.	1.0	SM, OP, MVS, NAT	G
10. Start av subsystem. IMS/CICS/IDEAL+DC/CADAM+CATIA/VICS/AS	1.0	SM, OP, MVS, NAT Subsystansv	G GS
11. Test av subsystem. IMS/CICS/IDEAL+DC/CADAM+CATIA/VICS/AS	2.0	SM, OP, MVS, NAT Subsystansv	G GS
12. Start av produktion.			

För test tillfället används också ovanstående aktiviteter
men delas upp på följande sätt.

- * Helgen vecka 19 görs akt 1, 2 och 3.
- * Under vecka 20 görs akt 4, 6, 7, 8, 9 och 10.
- * Helgen vecka 20 görs akt 5, 8, 9, 10, 11 och 12.

TIDPLAN

VECKA	AKTIVITET	ANSVARIG
9008	Styrelsemöte VD	
9009	Konfiguration (beslut)	SV/2140
	Disposition av Datacentral	SV/2140
9010	Fastprisavtal omläggningen för VK	VK/2040
9011	Start remote drift	SV/2160
	Kanalkonceptet DA/DB/SV	SV/2230
9013	Avvecklingsplan HW/SW VK (avtal)	VK/2410
	Beslut VME	
9014	Skyddskonceptet klart	SV/2010
	Tillträde till SV-lokaler	
	Ny produktkalkylmodell	2020
9017	Fastighet klar	SV/2410
	DRIFTarbetsätt (C/L) fastställt, plan	
9018	SLA-avtal klart	SV/2170
	FMV-avtal klart (vektorer)	SV/2410
	Inst kanalförlängare 1 Skövde	VK/2230
	Övertag av teknikansvaret från DC5V	SV/2xxx
	Inst CPU 3090-400j	SV/2100
9019	HW installation för Skövde (CPU I/O)	VK/2140
9020	Restore system och testdata VK/Skövde	VK/8700
	Fullskaletest VK/SKÖVDE	VK/8700/2xxx
9022	Tillträdeskriterier till DB	SV/2010
	PV-sammanslagning P101 och 102	PV
	Inst kanalförlängare 2 Skövde	VK/2230
9023	Restore av produktionsdata VK/SKÖVDE	VK/8700,2xxx
	Produktionsstart VK/SKÖVDE	VK/2160,8700
	CAD-konvertering VM-3MVS klar	CAE/2600
9024	Reservtid för prodstart/SKÖVDE	
9027	Avtalsstart för PV	SV/2xxx
9031	Inst kanalförlängare 1 Köping	VK/2230
9034	Fullservicedrift mot Skövde	VK/2160
9035	Inst kanalförlängare 2 Köping	VK/2230
	Inst CAD/MVS (VK-miljön)	2610
9036	REstore system och testdata VK/Köping	VK/8800
	Fullskaletest VK/Köping	VK/8800,2xxx
9037	Integration CAD (VD/VK)	VK/2610
9038	Restore system och proddata VK/Köping	VK/8800
	Produktionsstart VK/Köping	VK/2160,8800
9040	Integration av Köpings CAD-system	VK/2610
9042	Fullservicedrift mot Köping	VK/2160
9052	Integration SKÖVDE/KÖPING klar	VK

Uppföljningsmöte inför VKAB flytt

85-02-16

Närvarande:

Frånvarande:

cc.

Flyttskiss

Flyttskissen visades (igen) som visar tanken vid flytt; d v s att inget skall förändras under själva flytten!!

Sammanslagning

Vid sammanslagning av de två miljöerna till en är det inte tänkt att de olika subsystemen skall slås ihop. D v s kunder hos Skövde resp Köping kommer inte att se någon skillnad mot hur det är idag. Med detta synsätt så blir det t ex 4 IMS:ar, 4 Cicar i VK opuin. Detta var nytt för de flesta. Frågeteckan för att kunna lösa detta för t ex IMS dök upp. Kjell tar detta vidare med Perry.

Flytttidpunkter

Flytttidpunkter diskuterades igen. Sedan sist har det framkommit att reservtiden (W26) är väl sen med tanke på semestrar. Alternativ är att ta W22 (pingst) som första flytt och W24 som reserv. Det fanns dock synpunkter mot detta. Skövde håller dessutom på att ånyo undersöka hur det är med W23 igen.

Kjell tar underhandskontakter och återkommer med def tid.

CPU tillgång

Runt den 1/5 blir det.

Delprojektansvariga

Skövde och Köping har sagt att de är lite oroliga för att de ännu inte är helt säkra på vad som skall göras inom inom vissa områden. Det finns den grova aktivitetsplanen med alla delområden. Men den måste brytas ned i mer detaljer. De är rädda att det finns saker som missas annars. Det gäller alltså att ni tillsammans med era medpartners i Skövde och Köping tar fram vilka detaljaktiviteter som skall göras och när de skall vara klara. Dokumentera detta så att hänga har detta i t ex ett memo. Det finns några som har skrivit ner i ett PDS (se projekt beskr), men det var länge sedan det har uppdaterats. Men det kan kanske utgöra exempel.

När ni har gjort beskrivningen, så ge mig ett cc.

Uppföljning

Uppföljning av hur arbetet fortskrider skall också göras, fram för allt för att se om det är delar som kommer på efterkälken.

Var 14:e dag så får ni ett memo där ni skall fylla i uppgifter om status för era delområden och skicka tillbaka till mig. Ni har fått det idag + en beskrivning hur den skall fyllas i. (Ni kan försätta att rapportera på uppdragskod VKAB i arbrapp).

Assistans

Köping har flaggat för att de behöver assistans på ca 25 MW. De kommer att återkomma med vilka typer av resurser som behövs.

Reskostn

Ev reskostnader, typ hotell m m, skall ställas mot avd 2040 (KG Olsson).

1. Nät (Hans)

Lämnade en plan över aktiviteter.
Skall träffa Skövde och Köping för genomgång.

Status: Inget oroväckande.

2. MVS (Birgitta/Gunnel)

Ingen närvarande.

3. Storage mgmt (Hasse)

Ingen närvarande.

Väntar på svar från Skövde om lämpliga tidpunkter för assistans.

4. IMS (Perry)

Frågade efter vad som gäller angående standards för teknikdatasat.

Vad bestämdes till slut?

Kjell skall ta fram det som vi kom fram till.

Fråga om hur debitering skall komma igång. Se svar nedan: debitering
(Lars-Göran).

Har bestämt tidpunkt för träffar.

Se också ovan, sammanslagning.

Status: Inget oroväckande.

5. CICS (Ingegerd)

Frågade om hur debitering skall hanteras. Se svar nedan;
debitering (Lars-Göran).

Status: Inget oroväckande.

6. Batchproduktion (Kenneth)

På gång en CA/scheduler file från Köping.

Status: Inget oroväckande.

7. Driftmetoder (Anders)

Anders tar över som ansvarig.

Håller på med resplanering.

Status: Inget oroväckande.

8. Print (Jimmy)

Har skickat memo för ett bra tag sedan. Dock inget 'liv'
varken från Skövde eller Köping. Tar tel för att se om det
går att få tag i dem.

Fråga om när färdigtid skall vara. Rekomenderades att bestämma
lämplig tidpunkt ihop med Skövde och Köping, dock vänta inte
för länge.

Status: Inget oroväckande.

9. Drift (Janne)

Håller på med resplanering ihop med Anders.

Status: Inget oroväckande.

10. SV-produkter (Gull)

Har besökt Skövde och Köping och gått igenom det mesta.
Memo finns som beskriver vad som skall göras/utredas.

Status: Inget oroväckande.

11. Sesam/Memo (Marie)

Har alldeles nyss blivit ansvarig och har börjat titta på vad
som skall göras.

Om någon ändrar logon förfarande så meddela Marie eftersom det
kanske kan behövas ändringar i Sesam.

Status: Inget oroväckande.

12. HW (Lars-Bke)

Status: Inget oroväckande.

13. HM administration (Ingen utsedd)

3480 till Köping ända utestående.

14. SW administration (Kjell)

Diskussion med CA pågår angående avtal.

15. Debitering (Lars-Göran)

Det största arbetet som pågår just nu är att få in så att de nuvarande rutinerna släpper ifrån sig data till Vikos.

Detta arbete ingår dock inte i VKAB flytt projekt.

Efter detta skall Lars-Göran ta tag i aktiviteter för att vi efter flytt skall komma igång med att få in data till MICS

enligt

VD standard. En del kan komma igång direkt efter flytt (t ex batch)

medan en del kommer att dröja (t ex IMS, CICS...).

Dock kan en hel del förberedelser göras innan flytt.

Att sikta på är att vi innan ihopslagning har all debitering med

VD standardverktyg!

Status: Inget oroväckande.

16. Helpdesk (Ingbrigt)

Ingen närvarande.

Delaktivitet 14C strykes.

17. CAE (Göran)

Kommer att kontakta Skövde och Köping igen när vi själva vet lite mer hur

det skall se ut hos oss. Bör kunna bli inom en månad.

Status: Inget oroväckande.

18. TSO/AS/Rosene (Anders)

Har varit hos Skövde för VICS planering.

Skall undersöka hur det går att köra två AS i en maskin.

Status: Inget oroväckande.

Issuer
2120 ANDERS BACKLUND

Date
90-02-13

App.

Insert

Subject: Projuppf 6/2

Projektuppföljning mellan Valter, Roger och Kjell

90-02-06

Status vad det gäller uppskattning av manresurser
för Skövde och Köping:

1. Nät

Ej tillräckligt genomgången, förutom 2mbit kom.
VD träff med Skövde resp Köping behövs!
Kan ev tillkomma resursbehov.

2. MVS

Tillräckligt genomgången.
Vad avser 2F (sort) så ingår dock inget av konverteringsjobb,
bara utvärdering. Grovt uppskattning tillkommer 3 - 8 mv
om detta skall ingå.

3. Storage mgmt

Tillräckligt genomgången.
Ett fel har dock upptäckts, det står 11 mv för Skövde,
skall vara 14 mv.

4. IMS

Känns säkert även om det var ett tag sedan träff.
Viss ändring av förutsättningarna har gjorts sedan tidigare,
så lämpligt är med en snar träff med Skövde resp Köping.

5. CICS

Känns säkert förutom SC, där utredning behövs för att ta
reda på vad som händer när Idel/datacom körs i en maskin.
Här kan det tillkomma manresurser.

6. Batchproduktion.

Känns säkert om konverteringsprogrammet, CA/S-20PC
klarar det mesta. Räknat är att bara finputs finns kvar.
Ökar i tid om mer skall göras manuellt.

7. Driftmetoder.

Finns en del osäkert, bl a vad avser återstartsregler(Köping).
Träff behövs snarast!
Beroende av hur mycket 'EditPDS' programmen kan göra så
kan det påverka resursbehovet. Är det mycket manuellt arbete
kvar så kan manresurserna öka.
Gbg skall skicka upp de program som finns snarast.

Issuer
2120 ANDERS BACKLUND

Date
90-02-13

App.

Insert

Subject: Projuppf 6/2

8. Print.

Känns säkert i dagsläget.

9. Drift.

Känns säkert.

10. SU-produkter.

Har ännu inte träffats.
Skall göras så snart som möjligt!

11. Sesam/Memo.

Har ej diskuterats. Memo känns ganska säkert.
Sesam däremot osäkert.
Ingen person är utsedd ännu i Gbg, vilket skall göras
snarast.

12. HW.

Kontakt skall tas, men inga resurser att tala om behövs trol.

13. HW adm.

Ända boll hittills är 3480 till Köping. Väntar på
beslut om vem som skall stå för fiolerna.

14. SW adm.

Rullar i linjeorg nu. Ca avtalet skall dock hållas uppsikt på.

15. Debitering.

Går ej att göra bättre bedömning än dagens!!

16. Helpdesk.

Träff behövs, mest för att klaragöra vem som gör vad.
Ser inte ut att behövas några manresurser att tala om.

17. CAE

Ej utrett tillräckligt, mest beroende av att Gbg ej ännu
har någon fungerande miljö under MVS.
Träff kommer att behöva ske.
Osäkert vad gäller resursbehov.

Issuer
2120 ANDERS BÄCKLUND

Date
90-02-13

App.

Insert

Subject: Projuppf 6/2

18. TSO/AS/Roscoe

Vad gäller Vics och ispf är det utrett.
Roscoe och AS får utredas. Bör dock inte generera speciellt
mycket mer resurser.

Närvarande:

Anders ersatte:

Frånvarande:

cc.

Flytttidpunkter

Nya prel flytttidpunkterna för Skövde:

Test	WD20	19-20/5	(som tidigare)
Prod	WD24	16-17/6	(flyttat)
Reserv prod	WD26	30/6-1/7	(flyttat)

Har någon några synpunkter mot tidpunkterna, så hör av er snarast till mig!

Aterkommer med def tid!

CPU tillgång

Från vilken datum finns VK CPU:n tillgänglig???
Besked trol nästa vecka.
Ims skall inte byggas här innan, d v s runt den 1/5
bör vara en rimlig tidpunkt.

Delprojektansvariga

Jag har varit runt hos alla (som var här denna vecka).

Jag trycker ånyo på att de som ännu inte har träffat era medpartners i Skövde och Köping för detaljplanering, se till att göra det snarast så att ev oklarheter och ev dolda aktiviteter kommer fram så snart som möjligt.

Uppföljning

En del hade tydligen missat mötet eftersom de inte dök upp.
Några hade dock meddelat att de inte kunde komma.
Det gäller fortfarande:

Boka varje fredag i OJÄMN vecka mellan kl 9-11.30 i 11-02.

Jag skickar memo om ni INTE skall komma!

Meningen är att det skall bli kort (idag tog det ca 50 min).

Anpassning

Anpassning av Skövde resp Köping miljöerna till VD miljö skall ske så att mesta möjliga skall göras innan flytt till GBG. Det system som i samband med flytten dumpas ner skall också startas i GBG. Fram till sammanslagningen skall resten av anpassningarna göras för att därefter vara 'likvärdig' med övriga miljöer.

Detta enligt mitt synsätt som jag skall förankra hos alla inblandade.

Övrigt

- * 'VKAB' siktar på att gå över till abortmode i ACF2 innan flytten.
- * En mindre grupp kommer att arbeta med detaljplanering av själva flytten. Förslag skall tas fram för remiss hos övriga och hos Skövde och Köping. Arbetet planeras komma igång framåt mars. Förslag till sammansättning är Hasse W, Lars-Åke S, Gunnel I, Börje J, Hans J, Claes-Göran C (IBM) och undertecknad. Har någon synpunkter på sammansättningen så hör av er! Grovplan skall dock fram tidigare.
- * Idag har ni En uppdragskod att rapportera på. Ni kommer att få nya att rapportera på. Jag återkommer i separat memo.

1. Nät (Hans)

Ej närvarande!

Vet dock att genomgång har skett av kanalförlängar-konceptet med lev, VD, Skövde och Köping. Hans skall träffa Skövde/Köping för genomgång av övriga akt.

2. MVS (Birgitta)

JCL förändring för printerhantering är meddelad till Skövde/Köping. Även Anders (driftmet) vet om detta.

Status: Inget oroväckande.

3. Storage mgmt (Hasse)

Förslag på upplägg av assistans från VD till Skövde har skickats upp. Väntar på svar.

Status: Löper, förutsätter att assistans frågan löses.

4. IMS (Perry)

Ej närvarande.

Dock vet jag att, Perry har ändrat sig vad gäller flyttning av IMS. Kommer att tillgå som övriga delar, d v s starta samma system här som kördes innan flytt.

Dock skall så mycket anpassningar som möjligt göras innan.
Perry kommer att kontakta Skövde och Köping för att bestämma
träff för detaljplanering.

5. CICS (Ingegerd)

Ej närvarande.

6. Batchproduktion (Kenneth)

Ej närvarande.

Har fått reda på att Köping redan har lagt det mesta i
CA-Schedular och att Skövde har hunnit en bra bit på
vägen. Alltså är det inte aktuellt med att skicka upp
OPC/A innan flytt. Konvertering skall dock göras innan
ihopslagning.

7. Driftmetoder (Sven-Ake, ersättes av Anders)

Skall planera besök hos Köping ihop med Janne A.

Delproj 7E och 7F klara.

Status: Inget oroväckande.

8. Print (Jimmy)

Ej närvarande.

Enligt Jimmy skall det inte vara så mycket att åtgärda.
Han har skickat memo till både Skövde och Köping
för att klara ut förutsättningarna.

9. Drift (Janne)

Ej närvarande.

Se punkt 7.

10. SU-produkter (Gull)

Ej närvarande.

11. Sesam/Memo (Ingen utsedd)

Ingen närvarande.

12. HW (Lars-Ake)

Har fått namn att kontakta, Göran resp Hans-Erik

13. HW administration (ingen utsedd)

Eftersom det händer saker både på VKAB och DCSV som
berör anskaffning och avyttring så hanteras alla bollar
via DCSV projektet. Ingen ansvarig utses därför här.

3480 för Köping drivs av Kjell!

14. SW administration (Kjell)

Friedrich Nocke skall bl a träffa CA den 6/2 för att gå igenom avtal.

Delproj 14C Och 14D klara.

Status: Inget oroväckande.

15. Debitering (Lars-Göran)

Ingen närvarande.

Lars-Göran driver aktiviteter för att VKAB:s drift skall utnyttja MICS enligt VD standard. Dock skall sägas att någon fullständig deb kan inte komma igång dagen efter flytt. En del sw behöver installeras innan det kan ske.

16. Helpdesk (Ingbritt)

Ingen närvarande.

17. CAE (Göran)

Inga åtgärder verkar att behöva göras!

Status: Inget oroväckande.

18. TSO/AS/Roscoe (Anders)

Genomgång av VICS är gjord.
Prel tid för Vics till Skövde är febr och för Köping april.

Status: Inget oroväckande.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 90-01-29

Subject: VKAB not 17/1

----- Received from VD.KR +46-(0)31-667218 90-01-17 16.21

Uppföljningsmöte inför VKAB flytt 90-01-17
=====

Närvarande:

-> VD.2120HW	HASSE WICKTORIN	2120
-> VD.BGTA	BIRGITTA DAHLGREN	2120
-> VD.PPL	PERRY LUNDQVIST	2540
-> VD.HCJ	HANS C JOHANSSON	2230
-> VD.INKA	INGEGERD ANDERSSON 031/667503	2540
-> VD.KH	KENNETH HANSSON TEL.667044	2120
-> VD.JANNE	JAN AHLBERG	2160
-> VD.GB	GUNNAR BENGTSSON	2540
-> VD.AW	ANDERS WILSSON	2520
-> VD.AB	ANDERS BÄCKLUND	2120
Anders ersatte:		
-> VD.SAB	SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485	2120
-> VD.BC	BERT CHRISTENSSON 031/667506	2520

Frånvarande:

-> VD.2132JL	JIMMY LUNDBECK	2130
-> VD.GW	GULL WESTLUND	2830
-> VD.LAS	LARS AKE SVENSON	2120
-> VD.AXET	LARS-GÖRAN AXMALM	2020
-> VD.2170IW	INGBRITT WAHLQVIST	2170
cc.		
-> VD.KGO	KG OLSSON	2040
-> VD.GI	GUNNEL ISAKSSON	2510

Flytttidpunkter

Till de föreslagna tidpunkterna för Skövde finns det några invändningar.
- En del personer är borta (Göran L fr mitten w23, Kjell fom w24).
- En del semestrar (bl annat på 2120) kör igång redan i juni.

Alternativen är dock ännu sämre, fasta semestern, vilket innebär större manfall trol.
Tidigare datum infaller på Kristi torsdag resp pingst vilket inte verkar så bra.
Till nästa träff kollas semesterplaner.
Tillsvidare står datum fast!

CPU tillgång

Från vilken datum finns VK CPU:n tillgänglig???
Om IMS skall byggas här innan så bör vi ha den omkring den 15/4.
Vilken tid som är tänkt kollas med HW ansvarig.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 90-01-29

Subject: VKAB not 17/1

Delpjektansvariga

Frågan om vilket ansvar gentemot VKAB de olika delpjektled har dök upp.

Ni ansvarar för att ha kontakt med Skövde resp Köping för att se hur det går med deras aktiviteter. D v s ni måste jobba ganska intimt med dem. Skulle ni se att det dyker upp problem eller att de verkar komma efter i planerna så hör av er till mig. Jag kan då ta upp det den formella vägen i projektsammordningsmöte eller i AU-ledningsmöte ihop med VKAB. Ni som ännu inte har varit och träffat och planerat ihop aktiviteter bör göra det ganska snart.

Uppföljning

Det finns en hel del punkter som dyker upp som flera har intresse av. Därför vill jag att vi har en stående tid varannan vecka för samordningsmöte. Sedan får vi se på vilket behov vi har att träffas varje gång.

Boka därför varje fredag i OJÄMN vecka mellan kl 9-11.30 i 11-02.

Jag skickar memo om ni INTE skall komma!

Jag vill på detta möte få veta status och om det är några problem som har dykt upp som ni vill lufta!

Övrigt

* VKAB kör inte ACF2 i abortmode utan i logmode resp rulemode. Vilka krav finns det på att de skall gå över till abortmode?? Frågan skeppas över till KG.

* En planering måste göras för själva flytten. (flyttsamordning) Skapa ett delpjekt till?? Förslag att göra en riskanalys. Kjell håller tillsvidare i detta.

1. Nät (Hans)

Hans har tagit ansvar för hela kommunikationsbiten. 2-mbitslinjer är beställda. Lev 1/5 resp 1/6 till Skövde. 1/8 resp 1/9 till Köping. I/O kanaler skall dubbeldef eftersom det skall gå att köra enbart via en om en är nere. NCP och USS-tabeller definieras idag för Skövde via Mexpack men Köping gör det själva idag. Inriktning är att VD skall definiera allt för att få samma standard. Hans tittar på detta.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 90-01-29

Subject: VKAB not 17/1

Status: Inget oroväckande.

2. MVS (Birgitta)

Gunnel kommer att ta över när Birgitta skall vara mammaledig.
Metod vid flytt är att dumpa deras system och ta upp det
här nere sedan.

Efter stabilisering skall sedan Det MVS system som går
i övriga VD noder propageras till VK maskinen.
Nödvändigt med viss JCL förändringar för printerhantering.
Vad det blir är ej ännu bestämt, vilket skall göras och
meddelas VKAB.

OBS!!!!

JCL förändringar för procedurer och joblib för prod skall
meddelas Sven-Ake (Anders) för att få samordning och minimera
ändringstillfällena.
Skall meddelas senast inom 14 dagar!!!! Gäller alla!!!

Status: Inget oroväckande.

3. Storage mgmt (Hasse)

Anpassning till VD SM räknar Skövde bli klara med till den 1/5
Dock behöver de assistans med ca 10 MV.

De hade tittat över resursbehov och kom fram till 17 mv mot
planerat 7.

Kjell återkommer i frågan.

Köping vill ha assistans med TMS och 3480 vilket inte möter
några större hinder.

Flyttmetod är tänkt att vara enligt 1-1 förhållande,
d v s fulldump och sedan fullrestore här.

Inför testtillfället så får Skövde själva välja ut vilka
system de vill testa.

Delproj 3C strykes!

Status: Löper, förutsätter att assistans frågan löses.

4. IMS (Perry)

Detaljgenomgång ihop med VKAB skall göras.

Flyttmetod var tänkt att vi skulle bygga upp ett nytt IMS
system här som VKAB skulle flytta in i.

En hel del synpunkter dök upp mot att göra så eftersom det
blir en riskexponering isamband med själva flytten.

Vi har inte kört detta IMS med VKAB:s applikationer.

Anledning till att göra det är att vi då slipper att
betala licenser och att vi kan bygga systemet utan att
störa produktion.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 90-01-29

Subject: VKAB not 17/1

Perry skulle undersöka vad det innebär att VD anpassa så mycket som möjligt på plats och att sedan flytta det systemet vid flytten. Både resurs och licensmässigt (och praktiskt).
(Licens pengar får inte vara avgörande på om flytten skall gå bra eller ej: Min kommentar, Kjell)

Status: Inget oroväckande.

5. CICS (Ingegerd)

Kommer att flytta befintligt system efter anpassning och nivåhöjning på plats.
Osäkert vad gäller deb. Ingegerd kontakter Lars-Göran A. Hur hantera Ideal/datcom dictionary eftersom Skövde och Köping använder det på olika sätt??? Ingegerd tittar på detta.

Status: Inget oroväckande.

6. Batchproduktion (Kenneth)

Kenneth håller på med konv program.
Fråga från Kenneth: Varför inte installera OPC redan nu eftersom det inte verkar finnas så mycket upplagt i CA-Schedular? Är det inte lika bra att lägga upp i OPC?? Detta har tidigare fallit på att det kostar licenspengar. Men vi skall ju ändå ha en licens (fast lite senare). Kjell undersöker licensbiten. Kenneth tittar på tekniska krav (exitar m m) och tar reda på hur mycket som redan är upplagt i CA-Schedular.

Vad gäller utbildning så har 2170 resurser för utbildning. VKAB skall även skicka folk på IBM utbildning.

Status: Inget oroväckande.

7. Driftmetoder (Sven-Ake, ersättes av Anders)

Express Delivery är installerad på bägge ställen!
SAR är inte aktuell att installera.

Vad gäller återstarts regler går det trögt hos Köping. Vi måste stå fast vid att återstartsreglerna skall användas eftersom det annars blir svårt att ha ansvaret för återstarter Ring upp till dem och kolla läget!

Delproj 7E och 7F klara.

Status: Inget oroväckande.

8. Print (Jimmy)

Ingen närvarande.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 90-01-29

Subject: VKAB not 17/1

9. Drift (Janne)

OPC övervakning kommer Skövde och Köping att sköta fram till sista flytten (cirka 04/01)
Detta gäller även övervakning av linjer.
Därefter skall det gå över till VD.

Lokal helpdesk (inkl ACF2 adm) skall finnas på bägge platserna.

Status: Inget oroväckande.

10. SU-produkter (Gull)

Ingen närvarande.

11. Sesam/Memo (Ingen utsedd)

Ingen närvarande.

12. HW (Lars-Ake)

Ingen närvarande.

13. HW administration (Ingen utsedd)

Ingen närvarande.

14. SW administartion (Kjell)

Resp installation skall ha gått igenom och tillskrivet
SW lev om ägarbyte.
Friedrich skriver sedan nya avtal.

Delproj 14C Och 14D klara.

Status: Inget oroväckande.

15. Debitering (Lars-Göran)

Ingen närvarande.

16. Helpdesk (Ingbritt)

Ingen närvarande.

17. CAE (Göran)

Inga åtgärder verkar att behöva göras!

Status: Inget oroväckande.

18. TSO/AS/Roscoe (Anders)

Issuer	Date	App.	Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485	90-01-29		

Subject: VKAB not 17/1

ISPF kommer att skeppas upp med nästa IPL packe vilket snart skall göras. Genomgång med bl a VKAB om VICS kommer att göras i slutet av jan.

Status: Inget oroväckande.

Issuer Date App. Insert
2120 SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485 89-12-27

Subject: VK Dset stand.

--- Received from VD.BC +46-31-667506 89-12-27 09.14

Vänner,

Följande kom vi överens om fredags-morse (22/12):

1. Alla Systemdataset i Skövde resp Köping som nu heter F6xxKM eller F7xxKT skall i Volvo Data miljön heta F1xxVK.
2. Den sammanslagna maskinens namn blir VK01
3. Planen blir alltså enligt nedan

Skövde	! KM01 F6xxKM !	Köping	! KT01 F7xxKT !	! KT02 F7xxKT !
	! @290 !			
	! @490			
Göteborg	! VK01 F1xxVK !		! @390 !	
			! KT01 F7xxKT !	

4. Anpassningar till F1xxVK, kan göras redan nu i resp. noder om det då finns dataset som heter samma i Skövde resp. Köping skall andra index finnas för att skilja dessa åt.
5. De flesta datasets ändringarna skall göras efter Flytt, detta kräver planering, planering, planering. Denna bör vara klar April-90.
6. DMS listningar tas ut i Skövde resp Köping, på alla F1/F6/F7 dataset. Skall göras under Januari-90.

Närvarande:

→ VD.RA	ROGER ANDREASSON	2120
→ VD.KR	KJELL BASK +46-(0)31-667218	2510
→ VD.INKA	INGEGERD ANDERSSON 031/667503	2510

För Kännedom:

→ VD.BGTA	BIRGITTA DAHLGREN	2120
→ VD.PPL	PERRY LUNDQVIST	2540
→ VD.2120HW	HASSE WICKTORIN	2120
→ VD.SAB	SVEN-AKE BONDESSON, TEL 67485	2120
→ VD.AB	ANDERS BACKLUND	2120
→ VD.2110CG	CONNY GRÖNBERG	2110
→ VD.KH	KENNETH HANSSON TEL.667044	2120
→ VD.2132JL	JIMMY LUNDBECK	2130
→ VD.JANNE	JAN AHLBERG	2160
→ VD.GW	GULL WESTLUND	2830
→ VD.2610GB	GÖRAN BENGTSON	2610
→ VD.AW	ANDERS WILSSON	2510
→ VD.EJ	ELISABET JANSSON	2510